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One other story we’re following today, the approach of Hurricane Florence to the U.S. East Coast. This storm was located about 500 miles southeast of the Island of Bermuda last night. Forecasters don’t know exactly where it’s going but they think Florence will move between Bermuda and the Bahamas through the middle of the week and possibly make landfall in the Carolinas on Thursday night. Those two states and Virginia have declared states of emergency. Mandatory evacuations have been ordered on some parts of the U.S. East Coast. On Monday, Hurricane Florence quickly strengthened to Category 4 status.

今天我们要关注的另一个故事是飓风佛罗伦萨接近美国东海岸。昨晚这场风暴发生在百慕大群岛东南500英里处。天气预报员不知道它的确切去向，但他们认为佛罗伦萨将在本周中期从百慕大到巴哈马之间转移，并可能在周四晚上登陆卡罗来纳。这两个州和维吉尼亚州已经宣布进入紧急状态。美国东海岸部分地区已下令强制撤离。周一，佛罗伦萨飓风迅速增强到4级

It’s sustained wind speeds were at least 130 miles per hour. That makes it capable of causing catastrophic damage if it stays that strong. It may not. We’ll be covering this dangerous system as disaster preparations are made and as the Atlantic hurricane season reaches it’s peak. That will wrap up today’s show on CNN 10. I’m Carl Azuz and we thank you watching this September 11th, 2018.

它的持续风速至少为每小时130英里。如果风速持续保持就会能够造成灾难性的破坏。但有可能情况不是这样。我们将报道这一危险的系统，因为灾难的准备工作正在进行，而大西洋飓风季节已经达到了顶峰。这就是今天CNN 10台的节目。我是卡尔·阿祖兹，感谢你收看2018年9月11日的节目。
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